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PROTOKÓŁ NR XLI/24 

z posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 12 kwietnia 2024 r.,  

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział brali: 

1. Pan Waldemar Borczyk                  - przewodniczący Komisji  

2. Pan Józef Kowal   - wiceprzewodniczący Komisji 

3. Pan Sebastian Jasiński  - członek Komisji 

4. Pan Robert Grabowski  - członek Komisji 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Wojciech Panek   - inspektor w Biurze Ochrony i  

       Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego  

       w Wieluniu 

2. Pani Beata Zając    - radca prawny w Starostwie Powiatowym  

       w Wieluniu 

3. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu 

4. Pan                               - autor wniosku, mieszkaniec powiatu 

        wieluńskiego 

5. Pani                                                  - mieszkanka powiatu wieluńskiego 

 
 
 
Proponowany porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie XLI posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z XL posiedzenia Komisji. 

5. Rozpatrzenie wniosku z dnia 21 marca 2024 r. w sprawie podjęcia działań mających na 

celu ograniczenie negatywnego akustycznego oddziaływania na środowisko oraz jego 

mieszkańców przez hałas emitowany przez syrenę alarmową Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Wieluniu. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania skargi 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz z odpowiedzią na skargę (dot. 

uchwały nr LXXI/436/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 8 września 2023 r.). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania skargi 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz z odpowiedzią na skargę (dot. 

uchwały nr LXXI/437/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 8 września 2023 r.). 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

9. Zamknięcie XLI posiedzenia Komisji. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XLI posiedzenia Komisji. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

otworzył XLI posiedzenie komisji i powitał radnych, panią radcę prawną oraz autora 

wniosku.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

stwierdził, że na 4 członków komisji obecnych jest 3, czyli obrady są prawomocne. 

Nieobecny radny Robert Grabowski. 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do zaproponowanego porządku obrad? Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

3 głosach „za”) przyjęła  porządek obrad (głosowało 3 członków komisji, nieobecny: radny 

Robert Grabowski). 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XL posiedzenia Komisji. 

 

 Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, czy ktoś z radnych ma do tego jakieś uwagi?  Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem protokołu z XL posiedzenia komisji? 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za” 

przyjęła protokół z XL posiedzenia Komisji (głosowało 3 członków komisji). 

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku z dnia 21 marca 2024 r. w sprawie podjęcia działań mających na 

celu ograniczenie negatywnego akustycznego oddziaływania na środowisko oraz jego 

mieszkańców przez hałas emitowany przez syrenę alarmową Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Wieluniu. 

 

 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powitał wnioskodawców na posiedzeniu Komisji w przedmiotowej sprawie. Przekazał, że 

radni zapoznali się z pismem, otrzymali także opinię radcy prawnego, ale poprosił jeszcze 

panią Beatę Zając o zabranie głosu w tej sprawie. 
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Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

poinformowała, że pismo nie jest dokładnie sprecyzowane, czego wnioskodawca się 

domaga, ale ona zanalizowała kwestię, czy na podstawie przepisów dotyczących 

Ochotniczych Straży Pożarnych jest właściwa Rada Powiatu w Wieluniu, czy na podstawie 

innych przepisów. Podkreśliła, że konkluzja jest taka, że żaden przepis żadnego aktu 

prawnego nie czyni kompetentną Radę Powiatu w Wieluniu do rozpatrzenia tego wniosku. 

W związku z powyższym powstała kwestia zastanowienia się, który organ jest 

kompetentny, ponieważ należy przekazać ten wniosek do kompetentnego organu. 

Zaznaczył, że jeżeli chodzi o kwestię ochrony przeciwpożarowej, to jest gmina Wieluń, ale 

w dniu wczorajszym, gdy Pan był zapraszany na posiedzenie Komisji, z tego właśnie 

powodu, że nie była w stanie określić, jaka jest intencja Pana wniosku, to pan podczas 

rozmowy telefonicznej powiedział, że chodzi o zbadanie poziomu nagłośnienia.  

Pan                                          poinformował, że tak, jak w piśmie jest napisane, 

starostwo ma tylko tą możliwość, czyli zbadanie oddziaływania na środowisko. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

poinformowała, że z tego powodu jej opinia jest taka, że muszą ten wniosek przekazać, 

ponieważ pan źle to pismo zaadresował, ponieważ Rada Powiatu nie jest… 

Pan                                      powiedział, że wie, ale… 

 Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

…a rada musi to teraz przekazać do starosty, który w trybie ustawy o ochronie środowiska 

może podjąć jakieś działanie.  

Pan                                     powiedział, że pierwsze pismo do starosty było napisane 

22 maja i do dzisiaj… była odpowiedź, tylko tam chcieli tą opinię od pana Burmistrza, bo 

tam się ktoś powoływał, czyli pan starosta powołując się na tą opinię, nie była dołączona do 

tego pisma. To jest taka ciężka sytuacja, bo było to zgłaszane do Urzędu Gminy, podpisani 

byli tam też sąsiedzi, że jest problem. 

Pani                                                          powiedziała, że jednym słowem nie ma 

adresata. 

Pan                                     stwierdził, że to jest ciężka sprawa. Także taka jak jest 

prośba w piśmie, to chcieliby, aby się do niej ustosunkować. Dodał, że to, co może 

starostwo w tej sprawie zrobić, to niech zrobi. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

zapytała, czy chodzi im o tryb z ustawy o ochronie środowiska? 

Pan                                     odpowiedział, że tak, bo walczymy z tym ponad dwa lata. 
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Pani                                                      zauważyła, że jedną rzeczą jest ochrona 

środowiska, a drugą rzeczą jest to, że to jest zakłócanie miru domowego, ponieważ to jest 

hałas nieprzeciętny. Poinformowała, że ona ma nerwicę lękową, leczy się i są to dla niej 

fatalne skutki, ponieważ te syreny załączają się w środku nocy i jest to bardzo słyszalne. 

Można nawet zaprosić… 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że oni to wszystko wiedzą, a rozpraszają się, powiedział, aby wrócić do 

meritum sprawy. Zapytał, co Państwu przeszkadza? 

Pan                             powiedział, że meritum to jest to, co jest zawarte w piśmie. 

Pani                                                        powiedziała, że przeprasza, ale to właśnie 

jest meritum, czyli to, o czym mówi. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, co Państwu przeszkadza, czy syrena, czy głośność syreny? Czy tylko głos 

wydawany przez syrenę? 

Pani                                                       powiedziała, że wiedzą, że jest taka 

możliwość, aby strażacy byli powiadamiani w inny sposób. Dodała, że im i także sąsiadom 

to bardzo przeszkadza, więc proszą o pomoc.  

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że on to wszystko rozumie i wejdzie trochę tutaj w obronę interesów wszystkich 

mieszkańców miasta Wielunia i nie tylko, że ta syrena jest od 100 lat. 

Pani                                                      powiedziała, że nie. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że nikomu nie przeszkadzała i nagle syrena przeszkadza. Powiedział, że 

zmierza do tego, czy ta syrena za głośno wyje, czy… Bo różne środki informacyjne nie 

dotrą do strażaków, bo syrena wyje w nocy i nikt smsów zazwyczaj w nocy nie czyta, bo 

telefony są wyłączane, bo np. przerywają odpoczynek innym. Poprosił, aby nie wmawiać, 

że można zwołać strażaków za pomocą smsa. Dodał, że poza tym mieszkańcy, którzy 

usłyszą syrenę to też wszyscy stoją na nogach…. 

Pani                                                         powiedziała, że właśnie. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

…czy się jego dom nie pali, czy nie musi się ewakuować i to mówi pod takim względem. 

Czy nie trzeba pomóc sąsiadowi, czy nie trzeba wziąć łopaty i pomóc, zanim straż 

przyjedzie.  
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Pani                                                                powiedziała, że wszyscy się szykują, 

wszyscy.  

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poprosił panią mecenas o kontynuowanie. 

Pani                                                            powiedziała, że pan mija się z prawdą 

mówiąc, że syrena była używana od dawna, ponieważ syrena jest od 3 czy od 5 lat. 

Pan                                       zapytał, czy pan ma informację, ile razy była załączana 

syrena w danym roku? Niech pan głupot nie opowiada. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że troszeczkę uspokoi 

i poprosił, aby się nie rozpędzać.  

Pan                                      no, nie rozpędzajmy się. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, żeby się nie rozpędzać, 

ponieważ jak będzie pan podnosił głos, to… 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że ja poprowadzę.  

Pani                                                          powiedziała, że spokojnie, ale zauważyła, 

że ten pan jest agresywny.  

Pan                                 zgodził się i dodał, że jeszcze nie ma informacji. Gadać 

sobie głupoty to można w parku. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że musiał pan wiedzieć, że zanim sprowadził się pan w to miejsce 

zamieszkania, to syrena już dawno istniała. 

Pan                                raz rocznie wyła ta syrena.  

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji to 

tak, jak się mieszkaniec miasta sprowadza na wieś i kogut mu przeszkadza.  

Pani                                                        powiedziała, że bardzo możliwe, że syrena 

była, ale zaczęła być używana od niedawna, bodajże od 3 lub 5 lat. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że on to wytłumaczy. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że nie będą wchodzić… Zwrócił się do pani mecenas i zapytał, jaki kierunek 

należy podjąć, jaki państwo chcą… Ograniczyć decybele? 

Pan                           powiedział, że zgodnie z tym, co jest napisane w piśmie.  
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Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

poinformowała, że nie jest… 

Pan                               to proszę odpowiedzieć, bo… 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

powiedziała jasne i zauważyła, że po to Państwo                            są na Komisji, aby 

ograniczyć wymianę korespondencji, żeby od razu skierować do właściwego organu. 

Pan                                   tak, żeby nie trwało to 10 lat. 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

zapytała, czy Państwo chcecie, żeby w trybie ustawy o ochronie  środowiska zostało 

podjęte postepowanie w celu zbadania natężenia hałasu? 

Pani                                                   powiedziała, że jak najbardziej – tak.  

Pan                                      żeby zostało zrobione wszystko, co może starostwo 

zrobić w tej sprawie, a minimum to jest to, co jest w piśmie.  

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

poinformowała, że Rada Powiatu nie może zrobić nic, więc… 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji zapytał, czy może wytłumaczyć 

jedną rzecz? 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

udzielił głosu radnemu Jasińskiemu. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że uspokajając sytuację, 

to problem pojawił się od niedawna, ponieważ pierwszą rzeczą, którą możecie Państwo, 

chociaż nie zna szczegółów ich mieszkania w tych okolicach, ale pierwszym powodem jest 

to, że została przeniesiona jednostka OSP Wieluń na ul. Kilińskiego, a wcześniej była na 

ul. Moniuszki. To jest pierwszy moment. 

Pan                                        przeprosił, że przerywa, ale chciałby, bo widzi, że 

posiedzenie jest nagrywane, aby zostało to zaprotokołowane, co powiedział ten pan w tym 

czerwonym stroju, jak jest taki, bo jeśli będzie możliwość, to za głupoty, to ja… 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że co do tego to 

spokojnie, bo ten pan jest przewodniczącym i są jednak na komisji, gdzie wymaga się, aby 

mówić po kolei, a mnie naraz…   

Pan                                   …i prawdę. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji …i spokojnie i grzecznie.  

Pani                                                 zapytała, czy może coś powiedzieć? 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji yhm. 
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Pani                                                        powiedziała, że pan jako pierwszy przerwał 

jej. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji zauważył, że dlatego on mówił to na 

zasadzie uspokojenia emocji. Druga sprawa, że kiedyś, do niedawna syrena OSP Wieluń 

wyła dwa razy w roku… 

Pan                           no, to może się pomyliłem.  

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji …a w tej chwili wyje czasami dwa 

lub trzy razy dziennie. Natomiast to nie znaczy, że ta syrena działa w sposób bezprawny, 

bo taki jest podstawowy sposób powiadamiania. 

Pani                                                     my temu nie zaprzeczamy. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że on tylko podkreśla to 

tutaj. Taki jest sposób powiadamiania, a każdy inny system, a wie, bo siedzi w tym, czy to 

smsowy, czy inny to on także ma taki system u siebie w jednostce, ponieważ jest 

naczelnikiem, to jest system wspomagania dowodzenia i to jest system alternatywny, 

uzupełniający, a nie podstawowy i stąd właśnie problem.  

Pani                                                    zapytała, a w jaki sposób jest pan jeszcze 

informowany, oprócz tego trybu wspomagającego? 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji odpowiedział, że syreną. 

Pani                                                   syreną? 

Pan                                    zapytał, czy w Masłowcach wyje syrena? 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji odpowiedział, że tak. 

Pan                                 zauważył, że w innych wioskach nie wyje, a druga sprawa 

to OSP nie jest, jak już to powiedział powiatowemu komendantowi, że jakby tak OSP 

działało, toby nie było potrzeba tej państwowej jednostki. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji odpowiedział, że nie bardzo łapie 

w tym momencie kontekst.  

Pan                                    zauważył, że było mówione, że jest to najważniejsza 

jednostka, że są potrzebni. Przed chwilą jechała straż i nie wyli. Wiedzą jak wygląda 

sytuacja, bo mówili pszczelarze, że jechali bo 3 razy dzwonili, że był rój pszczół – wiem – 

zagrożenie życia. Wiem – ktoś jest uczulony. Ale w cudzysłowie mówiąc na poziomie pana 

radnego, to kot nasra, kurczę pieczone, nie użyję wulagryzmu, na przejściach, wyją 3 razy 

bo to też może iść jakiś ślimok i się poślizgnąć i też jest zagrożenie życia.  

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że zakończą już dyskusję, ponieważ się rozgadują i idą nie w tym kierunku. 
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Dodał, że chciałby tylko radnym zasugerować i państwu, że syrena strażacka to nie tylko 

alarmy o pożarach, czy ratownictwie krajowym na drogach itd., ale syrena również 

informuje ludzi, mieszkańców Wielunia i okolic o różnych zagrożeniach, np. alarm, że jest 

nalot lotniczy, alarm, że jest zagrożenie nuklearne, alarm, że jest zagrożenie chemiczne, 

alarm, że jest zagrożenie zewnętrzne, czy wewnętrzne. Zaznaczył, że do tego służą te 

syreny. Zapytał, czy mieszkańców mają informować smsem?  

Pan                                    odpowiedział, że nie, niech pan na rowerze jeździ 

i trąbi….. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że on nie wchodzi więcej w to wszystko. Państwo oczekują od Komisji… 

Pan                                          powiedział, że on od Komisji prosi o ustosunkowanie 

się do pisma i proszę odpowiedzieć mi to, co pan… z nagrania. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że wszystko pan dostanie, bo tutaj wszystko jest nagrane.  

Pani Beata Zając – radca prawny odpowiedziała, że Komisja jest organem 

opiniotwórczym dla Rady. Dodała, że chcieli ustalić tylko jakie są Państwa oczekiwania.  

Pan                                        już powiedziałem. 

Pani                                                      poinformowała, że tak jak powiedziała pani 

mecenas, to jak najbardziej do tego przystajemy, tylko… 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zwrócił się do pani mecenas. 

Pani                                                    powiedziała, że pan znowu jej przerywa, a to 

jest bardzo niegrzeczne.   

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wybaczy Pani, ale ja tutaj prowadzę obrady. 

Pani                                                   powiedziała, że nie wybaczy, ale przerywa 

Pan… 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że nie udziela Pani głosu. 

Pani                                                        przepraszam, nie pan tutaj jest 

najważniejszy…  

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że nie udziela Pani głosu. 

Pani                                                           …my jesteśmy tak samo ważni jak Pan. 
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Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

dostanie pani … nie udzielam Pani głosu. 

Pani                                                      …. że nie dopuszcza Pan petentów … 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ja 

proszę Panią mecenas o zabranie głosu. 

Pani                                                          do widzenia.  

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poprosił panią mecenas o zabranie głosu.  

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

powiedziała, że skoro Pani potwierdziła, że chodzi im o zbadanie poziomu hałasu, to tak jak 

ostatnia wersja, czyli przekazujemy do starosty wieluńskiego i Wydział Ochrony Środowiska 

będzie…. 

Pan Józef Kowal – wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że trzeba to przekazać do starosty.  

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powtórzył, że trzeba to przekazać do starosty jeżeli chodzi o decybele, bo jeżeli chodzi 

o inne rzeczy, toby musiał Burmistrz. Oni, jako radni mogą tylko to zrobić. Powiedział, że 

opinię mają przygotowaną i zapytał, kto jest za przyjęciem tej opinii, czyli przekazania tego 

wniosku do rozpatrzenia przez Starostę Wieluńskiego, jako organu właściwego do jego 

rozpatrzenia.  

 

 

  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 3 głosach „za”) wydała opinię w sprawie przekazania wniosku z dnia 21 marca 2024 

r. w sprawie podjęcia działań mających na celu ograniczenie negatywnego akustycznego 

oddziaływania na środowisko oraz jego mieszkańców przez hałas emitowany przez 

syrenę alarmową Ochotniczej Straży Pożarnej w Wieluniu do Starosty Wieluńskiego 

(głosowało 3 członków Komisji, nieobecny radny Robert Grabowski). 

 Materiały w przedmiotowej sprawie stanowią załącznik do uchwały.  

 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, czy muszą przegłosować jeszcze projekt uchwały? 



 

11 
 

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

odpowiedziała, że projektu uchwały Rady Powiatu nie muszą głosować, ponieważ to jest 

element opinii. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w związku z tym zakończył ten punkt.  

 

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz z odpowiedzią  

na skargę (dot. uchwały nr LXXI/436/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia  

8 września 2023 r.). 

 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poprosił panią mecenas o zabranie głosu.  

Pani Beata Zając – radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

odczytał przedmiotowy projekt uchwały i zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały? 

 

  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 3 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w 

sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz 

z odpowiedzią na skargę (głosowało 3 członków Komisji, nieobecny radny Robert 

Grabowski). 

  Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do uchwały.  

 

Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz z odpowiedzią  

na skargę (dot. uchwały nr LXXI/437/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia  

8 września 2023 r.). 
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Pan Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

odczytał przedmiotowy projekt uchwały i zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały? 

 

  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 3 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi wraz 

z odpowiedzią na skargę (głosowało 3 członków Komisji, nieobecny radny Robert 

Grabowski). 

  Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do uchwały. 

 

 

Pkt 8 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

 

 

Pkt 9 

Zamknięcie XLI posiedzenia komisji. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zamknął XLI posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za udział. 

 

 

 

Protokołowała:   

 
Paulina Bednik 

Inspektor 


